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AFNOR Certification certifies that the quality system implemented by:
AFNOR Cetrtification certifie que le systéeme qualité mis en place par :

MONT BLANC PRODUCTIONS

for the following activities:
pour les activités suivantes :

SUPPLYING OF MECHANICAL PARTS AND HIGH-PRECISION FASTENING ELEMENTS, ACCORDING
TO DRAWINGS, STANDARDS OR SPECIFICATIONS. MACHINING AND MASTERING OF ALL
MATERIALS, STEELS, ALLOYS AND SUPERALLOYS, FROM PROTOTYPE UP TO SERIES,
FROM PRIMARY PART DOWN TO SUB-UNIT.

FOURNITURE DE PIECES MECANIQUES ET ELEMENTS D’ASSEMBLAGE DE HAUTE PRECISION
SUIVANT PLAN, NORME OU CAHIER DES CHARGES, USINAGE ET MAITRISE DE TOUTES
MATIERES, ACIER, ALLIAGES ET SUPERALLIAGES, DU PROTOTYPE A LA SERIE,

DE LA PIECE PRIMAIRE AU SOUS-ENSEMBLE.

has been audited in accordance with the EN 9104-001:2013 and found to meet the requirements of the standard:
a été audité conformément a I'EN 9104-001:2013 et a été jugé conforme aux exigences requises par la norme :

AS9100:D / JISQ 9100:2016 / EN 9100:2018

and is developed on the following locations:
et est déployé sur les sites suivants :

894 RUE DU GENERAL DE GAULLE FR 74700 SALLANCHES

Issue Date (year/month/day) : Expiry date :
Date d'émission (année/mois/jour) 2024 09 1 5 Date d'expiration 202 7 09 1 4
A u
INTERNATIONAL AEROSPACE
QUALTY GROUP
CERTIFICATION
DE SYSTEMES
DE MANAGEMENT Ce document est signé électroniquement. Il constitue un original électronique a valeur probatoire.
ACCREDITATION This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probationary value.
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